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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2021. június 30-án 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Az ülés kezdésének időpontja: 17.00 óra 

Jelen vannak: Farkas Krisztina polgármester, Kochnyák Sándor, Szivek 

György, Nádasi István képviselők, Radovics Istvánné alpolgármester, Szántó 

Erika jegyző 

Meghívottak: Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodási főelőadó 

Farkas Krisztina polgármester: Tisztelettel köszöntöm a megjelent 

képviselőket. Megállapítom, hogy a megválasztott 7 fő képviselőből 5 fő jelen 

van, az ülés határozatképes.  

Az ülésen szereplő napirendi pontok az alábbiak: 

1. Tájékoztató a községben működő sportegyesületek tevékenységéről 
Előadó: elnökök 

2. Kiserdei Óvoda alapító okiratának módosítása 
Előadó: Szántó Erika jegyző 

 

3. Költségvetési rendelet I-II. n.évi módosítása 
Előadó: Farkas Krisztina polgármester 

       Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodási főea 

 

4. Idősek Napja időpont kijelölése 
Előadó: Farkas Krisztina polgármester 

 

5. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
Előadó: Farkas Krisztina polgármester 

 

6. Egyebek /ingatlanfelajánlás MFP, ingatlanvásárlási kérelem/ 
 

7. Zárt ülés - Kesztölcért kitüntetések nevesítése 
 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 103/2021. 

(VI.30.) határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az ülés napirendjét elfogadta. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: Azonnal 
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1. Napirendi pont 

 

Tájékoztató a községben működő sportegyesületek tevékenységéről 

Farkas Krisztina polgármester: Két egyesület beszámolója lett kiküldve a 

képviselőknek, a Kesztölci Sport Egyesület és a Leányvári Judo Egyesület 

beszámolója. A járványhelyzet az egyesületek tevékenységére is rányomta a 

bélyegét, amelynek ellenére igazán szép eredményeket értek el. A támogatást 

is mindenki megkapta. Az idei évben faragtunk a támogatásokon, mert ezek 

mind a saját bevételünkből kerülnek kifizetésre. Ha valakinek esetleg van 

kérdése a Leányvári Judo Egyesület beszámolójával kapcsolatban, akkor tegye 

fel és az Egyesület elnöke írásban válaszol rá. 

Elvileg az egyesületeknek május 31-ig volt beszámolási kötelezettségük, de a 

járványhelyzet miatt erre nem került sor. 

Hasonlóan nehéz helyzetben volt a Kesztölci Sport Egyesület is. Kiadásaik a 

járványhelyzettől függetlenül voltak. Az ő támogatásukat is jelentősen 

lecsökkentette a Képviselő-testület. Sajnos nincs utánpótlás, nincs gyermek, 

aki focizna az Egyesületben. 5-6 gyermek jár fel rendszeresen a pályára focizni, 

de nem igazán lehet új gyermekeket bevonni. 

Kochnyák Sándor képviselő: Az Asztalitenisz Szakosztály tevékenységével 

kapcsolatban elmondja, hogy a járványhelyzet javulása után 6-7 fő felnőtt járt 

asztaliteniszezni védettségi igazolvánnyal, a gyermekek viszont nem jártak. A 

korábbi napokban barátságos mérkőzésre került sor Dág település 

asztaliteniszezőivel. 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 104/2021. 

(VI.30.) határozata a Kesztölci Sport Egyesület, a Leányvári Judo 

Egyesület és az Asztalitenisz Szakosztály beszámolójáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Kesztölci Sport Egyesület, a Leányvári 

Judo Egyesület és az Asztalitenisz Szakosztály beszámolóját elfogadta. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

2. Napirendi pont 

Kiserdei Óvoda alapító okiratának módosítása 
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Szántó Erika jegyző: ismerteti a Kiserdei Óvoda alapító okiratának 

módosításával kapcsolatban kiküldött előterjesztést. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 105/2021. 

(VI.30.) számú határozata a Kiserdei Óvoda alapító okiratának 

módosításáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Kesztölci Kiserdei Óvoda A/1150-

9/2021. iktatószámú Alapító okiratát (módosításokkal egységes szerkezetbe 

foglalva) és A/1150-4/2021. iktatószámú Módosító okiratát - az Óvoda  

címének változására (az utca neve és a házszám került átnevezésre, az Óvoda 

fizikailag ugyanazon a helyen maradt) és a feladatellátási helyen felvehető 

maximális sajátos nevelési igényű gyermekek tanulólétszámának 

meghatározására tekintettel – elfogadja. 

Felelős: Szántó Erika jegyző 

Határidő: azonnal 

3. Napirendi pont 

Költségvetési rendelet I-II. n.évi módosítása 
 
Farkas Krisztina polgármester: Az államháztartásról szóló törvényben leírtak 

szerint az önkormányzat költségvetését az első negyedév kivételével 

negyedévente, de legkésőbb az éves költségvetési beszámoló elkészülésének 

határidejéig december 31-i hatállyal módosítja. Az előterjesztés részletesen 

tartalmazza, hogy milyen tételek miatt van szükség a módosításra. Elsősorban 

a pályázati támogatások érkezése miatt szükséges a módosítás. 

Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodási főea: Elmondja, hogy a Kilátópont 

esetén nem az önkormányzat tulajdonába kerül az építmény, csak az 

önkormányzat területén kerül felépítésre. 5 éves fenntartási kötelezettségünk 

van az építménnyel kapcsolatban. 

 

Szivek György képviselő: Javasolja, hogy a Nyár utcai gáz nyomvonal 

problémával kapcsolatban a Polgármester asszony kérjen fel egy közművekkel 

foglalkozó szakjogászt, aki az ott kialakult problémát vizsgálja meg, állapítsa 

meg, hogy kinek kell a költségeket állni. Ezt a helyzetet a jelenlegi Képviselő-

testület örökölte az előző Képviselő-testülettől, de a problémát tisztázni tartja 

szükségesnek. Vöröskői István volt polgármestert is meg kellene interjúvolni, 

hogy mi történt az út kialakításával kapcsolatban. Ezzel párhuzamosan 

mehetne a nyomvonal áthelyezése, annak finanszírozása, de a jogi helyzet 

tisztázására is kerüljön sor a szakjogász által. 
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Farkas Krisztina polgármester: A gázosok odamentek a gázt lefektetni úgy, 

hogy az úttükör rossz helyen van. Fontos azonban tovább haladni az út 

rendezésével kapcsolatban, mert ha az idén nem tudják megcsinálni, akkor 

éveket várhatunk arra, hogy az EON elkészítse a villamoshálózatot. 

 

Radovics Istvánné alpolgármester: Vállalja, hogy tájékoztatja a Polgármester 

asszonyt egy közmű szakjogász elérhetőségéről.  

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő rendeletet fogadta el: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 4/2021. (VI.30.) 

rendelete az Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 1/2021. 

(II.10.) önkormányzati rendelet módosításáról 

4. Napirendi pont 

Idősek Napja időpont kijelölése 

Farkas Krisztina polgármester: Elmondja, hogy mivel július-augusztus 

hónapban nincs tervezve Képviselő-testületi ülés, ezért most kellene 

meghatározni az Idősek Napja időpontját. Október 1. lenne az Idősek Napja, 

viszont nem tudni, hogy a járványhelyzet addig hogyan alakul. Ezért javasolja, 

hogy a pontos időpont meghatározására a szeptemberi járványhelyzet 

ismeretében - akár rendkívüli ülés keretében – később kerüljön sor. 

5. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

Farkas Krisztina polgármester: Ismerteti az elmúlt időszak eseményeit: 

2021. május 27. Civil Út Alapítvány együttműködési megállapodás aláírása 

2021. május 28. Óvodai gyermeknap és új megbízott dorogi rendőrkapitány 
bemutatkozása 

2021. május 29. Települési gyermeknapi karaván  

2021. június 2. Egy egész oldalas híranyag jelent meg Kesztölc községről a 

megyei újságban 

2021. június 3. Bontovics Béláné köszöntése 90. születésnapja alkalmából 

2021. június 5. Klastrompusztai takarítás a Képviselő-testület részéről 

2021. június 7. Óvodás ballagás 
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2021. június 10. Pedagógus nap 

2021. június 12. Klastrompusztai takarítás a Képviselő-testület részéről 

2021. június 14. Elektronikai hulladékgyűjtés 

2021. június 16. Egyeztetés a tervezővel a Szabadság téri ároklefedésről, 
adásvételi szerződés aláírása Nebehaj Istvánnal, Romanek Etelka látogatása a 
nyugdíjasokkal kapcsolatban 

2021. június 18. Általános Iskolai ballagás 

2021. június 23. Rendkívüli képviselő-testületi ülés 

2021. június 25. Kesztölci életképek c. könyv bemutatója 

2021. június 30. KEM Területfejlesztési KHT projektmenedzserével történt 
egyeztetés, Mély út vízelvezetési kivitelezési munkáival kapcsolatos helyszíni 

szemle, ahol a kiderült, hogy a Művelődési Ház vizesblokk nincs feltüntetve a 
térképen, ezért tervmódosításra van szükség, továbbá az Ister Granum 
képviselője a Klastromban általuk tervezett 30-40 m2 nagyságú kerékpáros 

pihenővel kapcsolatban egyeztettem.  

A Képviselő-testület 4 igen, 1 tartózkodás szavazattal a következő határozatot 

hozta: 

Kesztölc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 106/2021. 

(VI.30.) határozata az előző ülés óta eltelt időszak eseményeiről szóló 
beszámoló elfogadásáról 
 

Kesztölc község Képviselő-testülete Farkas Krisztina polgármester 
beszámolóját elfogadja. 
 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester  
Határidő: azonnal 

 
6. Napirendi pont 

Egyebek 

6.1. A Magyar Falu Program céljai támogatásának keretében állami 
tulajdonú ingatlanok felajánlásával összefüggésben pályázat benyújtása 
 

Farkas Krisztina polgármester: Tájékoztatójában elmondja, hogy a Magyar 

Falu Program (a továbbiakban: program) keretében felmerült annak a 

lehetősége, hogy egyes állami feladatellátáshoz nem szükséges, az 

Önkormányzat közigazgatási területén fekvő állami tulajdonú ingatlanok 

(ingatlan hányad) ingyenes önkormányzati tulajdonba adásával is 

hozzájárulhat Magyarország Kormánya a kistelepülések fejlődéséhez. 
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A Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zártkörűen működő Részvénytársaság (a 

továbbiakban: MNV Zrt.) a szándék ismeretében megvizsgálta a közvetlen 

kezelésében lévő ingatlanállományt, amelynek eredményeképpen 

Önkormányzatuk területén a jelen tájékoztató mellékletét képező összesítő 

táblázatban meghatározott ingatlan(oka)t találta - előzetesen - potenciálisan 

alkalmasnak a célra. Ezek az ingatlanok a következők: 

Ss
z. Fekvés Hrsz Cím Megnevezés Terület (m2) 

1 belterület 164 2517 KESZTÖLC Széchenyi 

István utca 31/B. Kivett lakóház, udvar, gazdasági épület 
192 

2 belterület 242 
 

Kivett beépítetlen terület 54 

3 belterület 1085/2 
 

Kivett beépítetlen terület 284 

4 belterület 1331/1 
 

Kivett beépítetlen terület 167 
5 külterület 0130/5  Kivett sporttelep 4 845 

 

Valamennyi ingatlan esetében a Magyar Állam tulajdoni hányada 1/1. 

A kiegészítő igényhez 2 ingatlant soroltam fel, a 1203-as hrsz-ú iskolai 

étkezőt, valamint az óvodánál található 1305/3 hrsz-út ami jelenleg a parkoló, 

de a valóságban a Kara Istváné és a Magyar Államé. 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 107/2021. 
(VI.30.) határozata a Magyar Falu Program céljainak támogatására 

igényelt ingatlanok listájáról 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zártkörűen 

működő Részvénytársaság által, a Magyar Falu Program céljainak támogatására 
felajánlott alábbi ingatlanokat elfogadja: 

 

Ssz Fekvés Hrsz Cím Megnevezés 
Terület 
(m2) 

MÁ tulajdoni 

hányada 

1 belterület 164 
2517 KESZTÖLC 

Széchenyi István utca 31/B. 

Kivett lakóház, udvar, gazdasági 

épület 
192 1/1 

2 belterület 242 
 

Kivett beépítetlen terület 54 1/1 

3 belterület 1085/2 
 

Kivett beépítetlen terület 284 1/1 

4 belterület 1331/1 
 

Kivett beépítetlen terület 167 1/1 
5 külterület 0130/5  Kivett sporttelep 4 845 1/1 

 

A fenti ingatlanokon kívül a következő 2 ingatlanra kiegészítő ingatlanigényt nyújt 
be:  

Ssz Fekvés Hrsz Cím Megnevezés 
Terület 
(m2) 

MÁ tulajdoni 

hányada 
1 belterület 1203  Kivett gazdasági épület, udvar 685 1/1 

2 belterület 1305/3  Kivett beépítetlen terület 524 1/2 
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Felelős: Farkas Krisztina polgármester  

Határidő: 2021. július 15. 

6.2. Szauer Balázs ingatlanvásárlási ügye 
 
Farkas Krisztina polgármester: Ismerteti Szauer Balázs pilisvörösári lakos 

ingatlanvásárlási kérelmét. A Táblázat II. és III.-ban szereplő ingatlanok egy 

része haszonbérbe van adva. Jelen esetben csak a Táblázat I.-ben szereplő 

ingatlanok jöhetnek szóba a tárgyalás szempontjából. Ez 28 ingatlan. 

 

Szivek György képviselő: Megkérdezi, hogy a kérelmező milyen célra 

hasznosítaná a megvásárolt ingatlanokat. 

 

Farkas Krisztina polgármester: Elmondja, hogy a kérelmező szeretne 

gyümölcsfákat telepíteni, lekvárt készíteni a megtermelt gyümölcsből. 

Nagyobb egybefüggő területen szeretne gyümölcsfákat telepíteni. 

 

Szivek György képviselő: Javasolja, hogy mielőtt a Képviselő-testület 

bármilyen döntést hozna, személyes találkozóra hívja meg a Szauer Balázst 

2021. július 19-én 17 órára egyeztetés céljából. 

 

6.3. Dorog megbízott kapitányságvezető kinevezésével kapcsolatos 

véleményezés 

 

Farkas Krisztina polgármester: Farkas Gábor főkapitány írásban megkereste 

a Képviselő-testületet, s kérte a Képviselő-testület véleményét dr. Friedrich 

Gábor megbízott kapitányságvezető 2021. szeptember 1-jei hatállyal történő 

Dorogi Rendőrkapitányság vezetővé történő kinevezéséhez. 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 108/2021. 

(VI.30.) határozata rendőrkapitányság vezetőjének kinevezésével 
kapcsolatban 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete dr. Friedrich Gábor megbízott 

kapitányságvezető 2021. szeptember 1-jei hatályú Dorogi Rendőrkaptányság 

vezetővé történő kinevezését támogatja. 

 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester  

Határidő: 2021. július 30. 

 

6.4. Szabó Albertné, Szabó Judit és Szabó Orsolya kérelme Kesztölci 
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Kenyérbolt új faház elhelyezésével kapcsolatban 

 

Farkas Krisztina polgármester: Ismerteti Szabó Albertné, Szabó Judit és 

Szabó Orsolya Kesztölci Kenyérbolt új faház elhelyezésével kapcsolatos 

kérelmét.  

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 109/2021. 

(VI.30.) határozata a Kesztölci Kenyérbolt Klub Udvarban történő új faház 

elhelyezésével kapcsolatban 

 
Kesztölc község Képviselő-testülete támogatja Szabó Albertné, Szabó Judit és 

Szabó Orsolya kérelmezők azon kérését, hogy a Kesztölci Kenyérbolt a Klub 
Udvarban - a savanyúságos faház mellett - új faházat helyezzen el. 

 
Felelős: Farkas Krisztina polgármester  

Határidő: 2021. július 30. 

 

6.5. Magyar Falu Program híd, út, járda pályázat megvalósításához 

kapcsolódó kivitelezői árajánlat 

 

Farkas Krisztina polgármester: Elmondja, hogy a Magyar Falu Program híd, 

út, járda pályázat megvalósításához kapcsolódóan 3 db árajánlatot kért be és 

2 db árajánlat érkezett. Az egyik a KMR Építő Kft. 2517 Kesztölc, Temető u. 

10. sz. alatti vállalkozó részéről összesen bruttó 5.415.973,- Ft összegben. 

A másik a GRAN GASTRO Kft. 2517 Kesztölc, Bánk bán u. 75. sz. alatti 

vállalkozó részéről összesen bruttó 4.667.435,- Ft. 2 hónap van arra, hogy a 

kivitelezés megtörténjen. 

  

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 110/2021. 

(VI.30.) határozata a Magyar Falu Program híd, út, járda pályázat 

megvalósításához kapcsolódó kivitelezői árajánlatról 

 
Kesztölc község Képviselő-testülete a Magyar Falu Program híd, út, járda 

pályázat megvalósításához kapcsolódó kivitelezői árajánlatok közül a GRAN 

GASTRO Kft. 2517 Kesztölc, Bánk bán u. 75. sz. alatti vállalkozó bruttó 

4.667.435,- Ft-os árajánlatát fogadja el. 

Megbízza a polgármestert a szerződés megkötésével. 
 
Felelős: Farkas Krisztina polgármester  

Határidő: azonnal 
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6.6. Szabadság tér forgalmi rendjének változtatásával kapcsolatos 

kérelem 

 

Farkas Krisztina polgármester: Ismertette a Szabadság tér forgalmi rendjének 

változtatásával kapcsolatos – több lakos által aláírt- kérelmet.  

 

Szivek György képviselő: a következő tájékoztatást javasolja a kérelemmel 

kapcsolatban: A faluban megnövekedett autós forgalom biztonságos kezelése 

céljából az önkormányzat a Szabadság téri közterületet szeretné rendezni. 

Ahhoz, hogy ezt rendezni tudjuk, a főútvonalon a busz fel tudjon járni 

biztonságosan, továbbá megszűnjön az úttesten lévő parkolás, ahhoz 

keresünk alternatívákat. Ehhez készíttettünk egy tervezetet, amelyhez a 

későbbiekben szükséges a parkolási témát rendezni, továbbá a Szabadság tér 

közterületi részét is rendezni szeretnénk. 

 

Ha elkészülnek az ide vonatkozó tervek be kell vonni a CBA tulajdonosát is a 

tárgyalásokba. A CBA-tól sokszor életveszélyes kikanyarodni. Ki lehetne rakni 

sebesség korlátozó, súlykorlátozó és egyirányúsító táblát is. Régen ott két 

irányú forgalom volt, csak le lett zárva a balesetveszély miatt. Az 

egyirányúsítás lenne indokolt azon az utcaszakaszon. Az ott lakók 

parkolhatnának ott reggel 6 és este 8 óra között. Mi oda nem parkolót akarunk 

építeni, hanem azon az útszakaszon a forgalmat szeretnénk biztonságossá 

tenni. Az, hogy a CBA-nak nincs parkolója, az pont a CBA hibája és nem a 

miénk. 

 

Radovics Istvánné alpolgármester: Fontosnak tartja a lakosság felé történő 

kommunikációt a Képviselő-testület terveiről. 

 

Szivek György képviselő: Egyetért ezzel a felvetéssel, de fontosnak tartja, hogy 

a kommunikáció akkor történjen meg, amikor már teljesen körvonalazódott az 

adott elképzelés. Sajnos a külső körülmények miatt sokszor módosulhatnak 

az eredeti elképzelések, addig nem célszerű tájékoztatást adni egy-egy ötletről. 

Jelenleg ez a helyzet a turisztikai beruházással és az óvoda beruházással 

kapcsolatban is. Az óvodánál a mostani verzió szerint maradna a meglévő 

épület felújítása, bővítése, 3 új csoporttal, a nagycsoport pedig maradjon meg. 

A tervezett költségekben az óvoda parkoló nem szerepel, az plusz költség 

lenne. 

 

Farkas Krisztina polgármester: Tájékoztatja a képviselőket arról, hogy a Helyi 

Építési Szabályzat módosításával kapcsolatban az állami főépítész július 13-

ra online egyeztető tárgyalás hívott össze.  
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A külterületi közútfelújításhoz kapcsolódóan felmérette a műszaki 

ügyintézővel a Klastromi út javításának lehetőségét. 2,5 km felújítása 190 

millió és 217 millió Ft. A VP-s pályázatoknál az 50 %-ot odaadják előre, az 50 

% saját forrás. A maximális támogatás 95 %. Az „S” kanyartól kellene a teljes 

útfelületet javítani, addig pedig kátyúzni. Sok ember közlekedik ezen az úton, 

a turistáktól az ott lakókon át, ezért indokolt lenne erre pályázni. Sajnos arra 

viszont nem látok reális esélyt, hogy lesz az önkormányzatnak 100 millió Ft-

ja az aszfaltozásra. Egyébként is pályázati lehetőség sem nagyon volt eddig 

erre a célra. Ennek az útnak külterületi helyrajzi száma van 0137/2. közút.  

 

Szivek György képviselő: Javasolja, hogy inkább az út kátyúzása legyen 

felméretve. 

 

Kochnyák Sándor képviselő: Szerint viszont az „S” kanyar annyira rossz 

állapotban van, hogy ott nem elegendő a kátyúzás. 

 

Szivek György képviselő: Ha hitelt venne fel az önkormányzat, akkor még 

plusz költséget jelentene a hitel kamat is. A kátyúzásra is szakaszosan kérnék 

árajánlatokat, leginkább azokra a szakaszokra, amelyek nagyon rossz 

állapotban vannak. Ez nagyon nagy kiadás lenne, s arról nem is beszélve, hogy 

a településen nagyon sok rossz állapotú út van, azokat is fel kellene újítani. 

Figyelemmel kell arra is lenni, hogy az aszfaltozó gép költsége is nagyon 

magas, ha már kijön, akkor minél több munka legyen vele elvégeztetve. 

 

Farkas Krisztina polgármester: szerint lakosságszám arányosan nagyon nagy 

összeg menne akkor ennek az útnak a felújítására. A BM-es pályázatra – 

amelyben a Major utca vége van benne - sem érkezett még semmilyen 

visszajelzés.  

 

6.7. Polgármester jutalmazása 

 

Radovics Istvánné alpolgármester: Az önkormányzat 2021. évi 

költségvetésében 2 havi jutalom lett betervezve. Miután ünnepélyes 

alkalmakkor szokás kifizetni ezt a jutalmat és július 1. köztisztviselők napja, 

azért került ez az előterjesztés napirendre. A tavalyi jutalmat sem kapta meg 

a polgármester a járványhelyzetre tekintettel. Az önkormányzat anyagi 

helyzete megengedi, hogy 2 havi jutalom kifizetésre kerüljön. A vészhelyzet 

miatt a Képviselő-testület nem működhetett, viszont kéri a bővebb 

információáramlást a későbbiekben ha esetleg ismét vészhelyzet lesz 

elrendelve.  

 

Farkas Krisztina polgármester a szavazásban nem vesz részt. 
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A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 111/2021. 

(VI.30.) határozata a polgármester jutalmáról 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete Farkas Krisztina polgármester részére 
kéthavi illetményének megfelelő jutalmat állapít meg. 
 

Felelős: Radovics Istvánné alpolgármester 

Határidő: azonnal 

 

6.8. „Megyénk körül megyünk körül” Kocs-Kesztölc páros találkozó 

szervezése 

Radovics Istvánné alpolgármester: Elmondja, hogy 2021. július 21-én kerül 

sor a „Megyénk körül megyünk körül” Kocs-Kesztölc páros találkozóra. A 

találkozóval kapcsolatos kiadásokra nem lesz elég a bruttó 400.000,- Ft 

rendelkezésre álló összeg. 

A forgatókönyv a következők szerint alakul: 

1. Megérkezés a Községi Klubhoz, vendégek fogadása 9.00 órától -9.40 

óráig 

vendégfogadók:  

o 1. Farkas Krisztina köszöntője 

o 2. Popovics György (elnök) ,/Vörös János (Megyei Identitás 

programvezető) vagy a Megyei Közgyűlés alelnöke (Steindl 

Balázs, Romanek Etelka) 

o 3. Radovics Istvánné alpolgármester köszönti a vendégeket, 

ismerteti a programot 

o frissítők, pogácsa, kávé előkészítése – tízórai a Klubban 

(Hering Csaba helyi termelő termékei, kenyér, víz, üdítő) 

2. Séta a kereszthez (10.00-10.15-ig) 

- a Kesztölci Szlovák Önkormányzat elnöke/képviselője ismerteti a 

felújítás körülményeit 

- a plébánia alatt felújított kereszt felszentelése dr. Magyar Pál atya 

vezetésével 

- a Kesztölci Pávakör két dalt énekel  

3. Séta a templomba (10.45-11.30) 

- Radovics Istvánné bemutatja a templomot (a Megyei Értéktárba 

került oltárkép bemutatása) 
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4. Séta a Kisiskolába (11.45-12.30) 

(mosdók, frissítés – poharakat levinni, víz, néhány széket átvinni a 

másik terembe is az idősek miatt) 

- helytörténeti, bányászattörténeti kiállítás, Nyilasi Tibor 

hagyatékának bemutatása 

- Radovics Istvánné és Kochnyák Sándor vezetésével 

5. Séta a buszparkolóig (Deutsch Erika előtt) (12.45-14.00) 

- a vendégek felszállítása a Velmo tanyára (felelős: Velmo család) 

- ebéd 

6. A busztól indulás Klastrompusztára, a Pálos romok megtekintése 

(Megyei Értéktár része) (14.15-15.00) 

- Kochnyák Sándor bemutatja a romok történetét 

7. Felszállás a buszra, Tájház megtekintése (15.00-15.20) 

- bemutatja a Kesztölci Szlovák Önkormányzat képviselője 

8. Művelődési Ház, a busz a pincesorig viszi a vendégeket (15.30-17.30) 

- frissítők, víz, kávé, sütemény, pogácsa, szendvics, poharak 

- mosdók 

- 15.45 körül: ünnepi műsor 

 a művelődési ház vezetője, Barta Nikoletta felvezeti a 

programot 

 helyi Pávakör szlovák népdalcsokrot ad elő 

 Kain Anna a Pávakör vezetője bemutatja a helyi 

népdalkincs jellegzetességeit 

 Nagyvári Lajos harmonika (3 kesztölci szlovák dal) 

 Nagyváriné Radovics Angelika bemutatja a helyi 

népviselet jellegzetességeit 

 Pávakör magyar népdalcsokrot ad elő 

 Helyi Nyugdíjas Klub vezetője Kara Jánosné röviden 

beszél a klub tevékenységéről 

 a Nyugdíjas Klub tánccal zárja a műsort 

 Borkóstoló a Szivek Pince boraiból  

Közben megtekinthető a Kesztölci Életképek kiállítás anyaga, a 

Kesztölci Horgoló Klub alkotásai (interaktív horgolás a klub 

tagjaival) 

Kóstolók: lekvárok, málnaszörpök 

9. Búcsúzás, ajándékok átadása 17.15 körül 

10. Farkas Krisztina polgármester elköszön a vendégektől 

 

A részletes feladatok megbeszélésére a Klubban kerül sor a kesztölci 

résztvevők részvételével a 2021. július 12-i héten. 
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Farkas Krisztina polgármester a nyilvános ülést bezárta, a továbbiakban az 

ülés Kesztölcért kitüntetés témában zárt ülésen folytatódik. 

K. m. f. 

 

          

Farkas Krisztina       Szántó Erika  

polgármester            jegyző 


